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anteriorment exposât, client a més, que l’esperit 
deis que votaren la proposició ja era la de con
servar els drets del Dr. Batlle mentre aquest re- 
sideixi a Cabrils. Creu que de 110 respectar-se-li 
aquest dret, la iritromissió al seu partit dels com- 
panys de Vi lassar, Drs. Masriera, Pad ros i So
ler, tots niés joves i amb millor situació, quedaría 
virtualment sense recursos i amb la imposibilitat 
de poder continuar a Cabrils i, per tant, sense els 
migrats ingresssos amb què compta.

Finalment i a petició del Dr. Abelló, s’acorda 
mirar la possibilità! d’indemnitzar al Dr. Batlle 
per part dels nietges que exerceixen a Cabrils 
per la qual cosa es faculta ais senyors President 
i Secretari perqué nomenin un company el qual 
tindrà la missió de 1er aqüestes gestions prop dels 
companys interessats.

Comunicació Dr. C. Caussa i Vilert. —  Des- 
prcs de llegir el senyor Secretari aquesta comu
nicació, s’acorda, en referència a la invalidesa del 
Dr. Antoni Coma Sala, traslladar-ho a la Secció 
de Mutual Mèdica perqué contesti la pregunta que 
es formula.

En quant a F assumpte que exposa, que fa re
ferència a una qüestió de titulars, s ’acorda con
testarci que 110 podent el Sindicat intervenir-hi 
per quant el denunciant 110 pertany al Sindicat, 
traslladi la queixa al Collegi Oficial de Metges de 
Catalunya.

D E P A R T A M E N T  D ’A S S I S T E N C I A  S O C I A L

Assegurança Social de Malattia. —  El senyor 
President Dr. Corachan fa unà detallada exposi- 
ció de com es desenrotllà el Congrès pro Metge 
de Saragossa, al que assisti en representado del 
Sindicat amb el Dr. Garcia Teixidó i amb el doc
tor Brossa que portava la del Col-legi. Diu que 
entre altres assumptes es parla de l’Assegurança 
Social de Malaltia i de FEnsènyament de la Me
dicina.

Manifesta que amb les intervencions ciel Dr. 
Brossa i seves, les quais estaven limitacles a cinc 
minuts, aconseguiren que el projecte del Sindi- 
cat pogués èsser portât al Comité nomenat pel 
Ministeri. Diu que tal com s acor dà, anaren al 
Congrès amb la doctrina mèdica catalana i el re- 
sum de la Ponencia, el que fou glossai en les 
interventions esmentades i aconseguiren l ’aprova-

ció deis assistents. Diu que encara que aquella ur- 
gèneia que hi havia en iniciar-se la qiiestió hagi 
desaparegut, el Sindicat ha destar previngut per 
tal d’actuar en tot moment.

En quant a lassumpte de l’ensenyament de la 
Medicina, manifesta que fou glossai pel Dr. Trias 
el funcionament de la Universität Autònoma de 
Barcèlonà. Diu que el Dr. Trias amb el seu Par
lament obtingué un èxit memorable causant molt 
bona impressió la marxa de la nostra Universität. 
Proposa que consti en acta la satisfaccio del Con
seil per la seva actuació i comunicar-li oficialment 
l ’agraïment pel bon lloc en què deixà l ’organit- 
zació del nostre estament, amb el seu digne pro- 
ceclir, que tant afavoreix als nostres Centres Cul
turáis.

El Dr. Abelló demana com ha quedat la cele
brado de l’Assemblea de Collegis d’Espanya a 
Barcelona.

Li contesta el doctor Corachan que es té inten
d o  de fer-la a Màlaga, però que en la primera 
reunió es mirará la conveniència de traslladar-la 
a Barcelona. Creu que s’ha d’esperar conèixer on 
es fa défini tivament i complir l’acord ciel Consell 
per la qual cosa creu que s ’ha de facultar als 
senyors President i Secretari pet* les gestions o- 
portunes.

El Consell acorda per unanimi tat tot el propo
sât pel Dr. Corachan.

El senyor Secretari, Dr. Cabré, es considera 
obligat a fer constar la satisfaccio amb què ha 
vist el Consell F èxit assoli t pels Drs. Corachan i 
Brossa en l’Assemblea de Saragossa.

El Consell s'adhereix per unan imitât a les ma
ni festacions del Dr. Cabré.

Després d’un canvi d’impressions entre els se
nyors Consellers respecte la converiiència de de
terminar 011 ha de celebrar-se el prôxim Consell, 
s ’acorda que la propera reunió tingui Hoc el cliu- 
ménge dia 24 del mes de novembre vinent a la 
ciutat de Girona, cursant-se per Secretaria^ les 
oportunes convocatòries per tal que pel mati de 
l ’esmentat dia concorriti tots els metges que tin- 
guin quelcom d’interés per a traslladàr al Consell, 
la sessió del qual començarà a les quatre de la 
tarda.

I 110 havent-hi altres assumptes de què tractar, 
s'aixeca la sessió a les 21 hores i 15 minuts dei 
mateix dia de començada.


